

最好的 • 給家人

f hkchicks Q

www.chickslifestyle.com 一般查詢電話: 2423 8831

網上商店查詢電話: 2429 4199



您和家人的健康我們用心對待

雞仔嘜向來十分重視產品安全性, 務求提供既安全又貼 身的產品。雞仔嘜內衣產品均通過ISO檢測標準,令顧客 及其摯愛家人著得安心、放心。

- ► 温和pH值
- ▶ 不含甲醛
- ▶ 不含致癌染料

You and your family's health is our priority

All of our products pass ISO Standards, we are not just any innerwear brand. The design of our products ensures quality and maximizes comfort for you and your family.

- MILD pH VALUE
- NO FORMALDEHYDE
- NO CARCINOGENIC DYES

香港大學專業進修學院校友會優惠

中即日起至2018年10月31日,出示會員證到雞仔嘜專門店購物,或到 雞仔嘜網店輸入優惠代碼,即享優惠!

HKU SPACE ALUMNI Offer

From now til 31 Oct 2018, present membership card at Chicks retail shops or enter promo code when checkout at chickslifestyle.com, one can enjoy the discount!

普通會員

購物滿正價\$200或以上**減\$20**

Ordinary Member

\$20 off upon purchasing \$200 or above on regular-priced items

網店優惠代碼

Ordinary member Enter Code HKU51853



網店chickslifestyle.com



雞仔嘜專門店地址 Chicks Stores address

https://www.chickslifestyle.com/trad/store-locations

仟何下價貨品即享.

Life Member 25% off on any purchase of regular-priced items

1. 優惠只適用於雞仔嘜專門店及網店chickslifestyle.com。 2. 優惠以正價計算和不能與其他優惠、折扣和會員折扣同時使用。寄賣貨品不適用。 3. 請於付 款前出示會員證方可享有優惠。 4. 使用網上購物,請於結帳時輸入優惠代碼,每個優惠代碼只可使用乙次;嬰兒禮物盒、減價貨品及贈品優惠不適用。 5. 如 有任何爭議,雞仔嘜保留最終決定權。

1. The offer is applicable at Chicks retail shops and chickslifestyle.com. 2. The offer cannot be used in conjunction with other offers, discounts and VIP discounts. Consigned products are excluded. 3. Please present membership card during payment. 4. Shop online and enter promo code when checkout. Each promo code can be used once only. Discount items, baby gift set and premium are not applicable. 5. Chicks reserves the right of final decision if any disputes.